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Tekst łatwy do czytania ETR 
 
Adres 

Szpital Specjalistyczny im. Świętej Rodziny SPZOZ  

ul. Antoniego Józefa Madalińskiego 25, 02 - 544 Warszawa 

 
Adres poczty elektronicznej 

sekretariat@szpitalmadalinskiego.pl  

 

Telefon  

22 450 22 15 

 
Najbliższy przystanek dla autobusu numer 138 to Madalińskiego Szpital w odległości 
około 100 m.  

Wejście do Szpitala i Przychodni Przyszpitalnej od ulicy Antoniego Józefa Madalińskiego 
25. 

 

Wejście do Izby Przyjęć 
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Miejsca parkingowe dla osób niepełnosprawnych są przy schodach. 

 

 

Winda dla osób niepełnosprawnych znajduje się po prawej stronie.  

    

    

 

W budynku są windy i toalety dla osób niepełnosprawnych.  
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Szpital Specjalistyczny im. Świętej Rodziny SPZOZ zajmuje się: 

leczeniem kobiet w ciąży 

porodami 

leczeniem noworodków 

leczeniem dzieci do 18 roku życia 

operacjami ginekologicznymi 

operacjami onkologicznymi piersi i odbudową piersi 

leczeniem onkologicznym – chemioterapią i leczeniem sytemowym. 

 

 

Mamy 10 sal do porodu z łazienkami, w tym 3 dodatkowo z wannami.    

         

 
 
Mamy salę porodów naturalnych, gdzie przyjmujemy porody w domowych warunkach, 
mogą być do wody.  
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Po porodzie mamy z dziećmi są w sali dla 1 lub 2 osób z łazienką.                       

Na salach są laktatory. 

       

 

Noworodki, przedwcześnie urodzone są na salach intensywnej terapii. 

 

 
 
 
Sale pacjentów leczonych pediatrycznie, ginekologicznie i onkologicznie są  

1 lub 2 osobowe z łazienkami. 
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Sale operacyjne są bezpieczne i nowocześnie wyposażone. 

 

 

W Przychodni Przyszpitalnej mamy lekarzy 

ginekologów i położników – prowadzą ciążę i leczą kobiety 

neonatologów – leczą noworodki 

onkologów – leczą nowotwory  

 

       
 

Odpłatnie przyjmują:  

rehabilitanci – leczą problemy z poruszaniem się, wady postawy dzieci i dorosłych, 
ćwiczą z kobietami w ciąży i po porodzie; 
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konsultanci laktacyjni - pomagają przy karmieniu piersią. 

  
 

Mamy szkołę rodzenia i programy edukacyjne – uczymy o porodzie i opiece nad 
noworodkiem.  

 
 

Robimy badania: 

w punkcie pobrań - z krwi, moczu, kału,  

USG – badanie obrazowe, 

RTG – badanie obrazowe 

Mammografia – badanie obrazowe piersi. 
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Mamy psychologa w Szpitalu. 

Mamy bezpłatne programy i badania profilaktyczne:  

badanie wykrywa raka szyjki macicy - dla kobiet w wieku od 25 do 59 lat,  

badanie wykrywa raka piersi - dla kobiet w wieku od 50 do 69 lat,  

badania, które wykrywają choroby genetyczne - dla kobiet w ciąży, 

badania i konsultacje fizjoterapeutyczne - dla mam i dzieci w pierwszych tygodniach po 
porodzie. 

 

Mamy kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Niektóre wizyty i badania są płatne. 

 

Mamy Pełnomocnika ds. Praw Pacjenta - zajmuje się skargami i opiniami.  

Można napisać emaila na adres a.cyluk@szpitalmadalinskiego.pl  

albo zadzwonić 22 450 24 86, 691 315 343  

od poniedziałku do piątku od godziny 8 do 15. 

mailto:a.cyluk@szpitalmadalinskiego.pl

